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Harö och Hagede bryggor 
renoverade

Arbete i full gång i Hagede. Foto: Pär Dehlin

Före renoveringen. 

Styrelsen är väldigt nöjda 
med resultatet och hoppas 
att risken för att fender-
balkarna helt eller delvis 
lossnar, villket skedde 2022 
och 2024, nu är minimerad.  
Arbetet med årets renovering   
delfinansierades av Trafikf-
örvalningen, Region Stock-
holm.

Vädrets makter var inte på 
sitt bästa humör när Harö-
Hasselö Intresseförening 
stadgeenligt höll sitt 76:e 
årsmöte i Harö skola den 14 
juli 2024. 

Förminglet i skolans träd-
gård där kaffe, te och 
hembakat serverades var, 
vädret till trots, välbesökt 
med ca 45 medlemmar. 
Årsmötet hölls sedan inne i 
skolan. Det blev snabbt 
fullsatt och ordspråket 
”Finns det hjärterum, så 
finns det stjärterum” kom väl 
till pass.
Mötet leddes förtjänstfullt 

av avgående ordförande Pär 
Dehlin. Se fortsättning på 
sidan 4.

Ny ordförande vald 
vid årsmötet

Douglas och David från BGT 
(betonggolv teknik) hjälpte 
oss under oktober månad med 
att fräscha upp betong-
kanterna på Harö och Hagede 
brygga. Armeringen, som 
kommit i dagen, behandlades 
med korrosionsskydd och 
göts över. Ringar till 
upphängningen av fender-
balkarna byttes ut och även 
själva däcken på Hagede 
brygga byttes ut. Det visade 
sig att däcken till fender-
balken vid sidan av Hagede 
brygga var annorlunda 
monterade än övriga och vi 
kommer därför att behöva 
justera dem igen.

BGT inledde heroiskt 
arbetet med renoveringen på 
Harö i efterdyningarna av 
orkanen Kirk (vecka 41). 
Arbetet på Hagede brygga 
genomfördes sedan veckan 
efter i fint höstväder. 

Text: Love Linnér

Efter  renoveringen. 
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Rapport från styrelsen

Har vi rätt adress?

Dags att betala 
årsavgiften

Extra bidrag
Från flera medlemmar får vi 
ofta ett litet extra ”frivilligt 
bidrag” till föreningens 
verksamhet. Det är vi natur-
ligtvis särskilt tacksamma för 
och vi tipsar därför gärna 
andra medlemmar om detta 
sätt att hjälpa föreningen. 

Med det här numret av Harö-
Nytt bifogas avi för betalning av 
årsavgift 2025. Det kostar 250:- 
för vuxna och 50:- för juniorer 
under 18 år.

Föreningens ekonomi är 
fortsatt god och medlems-
antalet ligger i nivå med 
senaste år. Styrelsen sökte 
och beviljades bidrag för 
reparation av Harö- och 
Hagedebryggorna. Bidrag be-
viljades av Region 
Stockholm för hälften av 
reparationen upp till 120 000 
kr. Lagning av ytskikt, 
infästningar och fender-
balkar utfördes under 
oktober månad till en total 
kostnad av 104 375 kr varav 
hälften bekostas av regionen. 
Till nästa år planeras för ny 
ansökan för arbete med 
Hasselö brygga. Föreningen 
har också deltagit i möten 
med Skärgårdsrådet och 
Trafikantföreningen. Vid 
årsmötet valdes till fören-
ingen ny ordförande i Axel 
Östlund som efter-

träder Pär Dehlin samt en ny 
ledamot från Hasselö, Daniel 
Sjögren.

En god jul & ett gott nytt år 
till er alla önskar vi i 
styrelsen! Emma, Love, 
Helene, Lena, Maria, Pär, 
Axel, Daniel och Staffan

Daniel Sjögren

Vill du bli medlem eller 
behöver ändra adress. Lena 
Svensson Peterson är 
medlemsansvarig och vårdar 
medlemsregistret, maila 
medlem@hhif.se

Ny medlem i styrelsen
Vid årsmötet i juli valdes Daniel Sjögren in som  ny 
medlem i HHIFs styrelse från hösten 2024.

Daniel är   sommarboende tillsammans med sin 
familj  i gröna huset i långviken på Hasselö. Övrig 
tid bor Daniel i Salem och jobbar som rörinspektör.

Daniels uppdrag i styrelsen är att vara 
bryggansvarig för Hasselsö brygga. 

ANNONS

Nu är det vinter!
Det betyder att Waxholms-
bolaget kör med vinterturlista 
från och med den 15:e 
december.  Vintertidtabellen 
gäller fram till den 13:e april 
2025, Vid kraftig is, vänder 
båten vid Harö. Då får ni som 
ska till Hagede gå sista biten. 
Hör med Waxholmsbolaget i 
förväg vad som gäller.

Daniel Sjögren  Foto: Privat
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Vår sophantering kommer 
att påverkas av ändringar i 
Förpackningsförordningen 
och Avfallsförordningen 
framöver.

Det gäller för alla hushåll 
och verksamheter i skär-
gården.

Vi ska sortera papper, 
plast, metall, glas, matavfall 
och restavfall.

Insamlingen ska ske 
fastighetsnära och kom-
munen planerar nu för 
sopstationer på åtta kärn-
öar.

Via skärgårdsrådet blev 
HHIF inbjudna till ett 
dialogmöte 15:e oktober.

Där fick vi möjlighet att 
förmedla den feedback som 
vi fått av er medlemmar via 
både mail till HHIF och 
inlägg på facebook.  Stort 
tack för det!

Dialog om framtidens 
sophantering

Sophämtning vid brygga Foto: Tidningen Skärgården

Vid mötet har vi framfört 
att:

• De flesta är nöjda med 
dagens brygghämtning samt 
ifrån ett par uppsamlings-
platser.

• Grovsophämtningen fu-
ngerar bra.

• Det är orimligt och 
opraktiskt för oss att lämna 
sopor och avfall på vår 
närmast kärnö Sandhamn.

• Det skulle bli knepigt att 
fixa återvinningsstationer 
på Harö och Hagede.

Den tekniska nämnden på 
Värmdö kommun gör nu en 
analys av vad som ska 
prioriteras och vad som 
ryms inom avfallstaxan. 
HHIF:s styrelse återkommer 
med mer info så snart som 
möjligt.
Text: Maria Gabrielsson

Harö Bredband fortsätter att 
växa och allt fler fastig-
hetsägare söker anslutning. 
Genom att samordna bred-
band till utvalda fastigheter 
som ligger nära det 
befintliga fibernätet, kan vi 
ordna mer kostnadseffek-
tiva installationer. 2024 var 
det sju fastigheter i området 
som installerades till nätet.

För tillfället planerar vi 
nya anslutningar våren 
2025, så om ni är intre-
sserade är det hög tid att 
höra av er.

Vill ni veta mer?   maila
info@harobredband.se
eller ring 08-121 606 72. 
Titta också gärna 
på harobredband.se

Hälsningar
Harö Bredband styrelse

Skärgårdsvänner,

Arkitekturfabriken
Bygglov för hus och tillbyggnader på Harö 

med omnejd. Kontakta Erik Hedvall.
tel : 073- 640 25 18

ANNONS
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STYRELSE

Webbansvarig,
Kommunikation
Pär Dehlin, Storö
Mobil 070-827 27 05

Kassör/Ekonomi
Emma Holmberg, 
Storö
Mobil 070-255 62 66

Sekreterare
Medlemsansvarig
Lena Svensson 
Peterson, Storö
Mobil 073-417 89 37

BRYGGANSVARIGA

Hasselö
Daniel Sjögren,
Hasselö
Mobil 070-968 08 65

Harö
Love Linnér, 
Gummerholmen
Mobil 070-896 13 00

Hagede (ordförande)
Axel Östlund, Storö
Mobil: 070-423 94 51

Redaktör Harö-Nytt
Helene Zetterberg, Harö
Mobil 070-238 75 45

Representant 
Skärgårdsrådet
Maria Gabrielsson, Lisslö
Mobil 076-050 99 22

Representant 
Trafikantföreningen
Staffan Westbeck, 
Hasselö
Mobil 070-399 65 72
REVISORER
Sven-Olof Holmgren,
Åverkersö
Mobil 073-936 18 26
Åsa Ekman, Storö
Mobil 070-636 72 85

Harö-Hasselö Intresseförening:

Föreningens pg och bg
Plusgiro 40 09 83-3
Bankgiro 375-9701

Kort om föreningen
Harö-Hasselö Intresseför-
ening äger och förvaltar 
bryggorna vid Hasselö, Harö 
och Hagede med tillhörande 
vänthus och installationer.

Föreningens syfte är att verka 
för goda kommunikationer 
med allmänna färdmedel 
och för god brand- och 
olycksfallsberedskap, samt 
att värna om en god miljö.

Föreningen ger ut  Harö-
Nytt två gånger per år.

Föreningens hemsida: 
www.hhif.se

Ny ordförande vald vid årsmötet,  
fortsättning från förstasidan.
Lena Svensson Peterson protokollförde och Titti Lundgren 
och Lisa Dahlstedt utsågs till justeringsmän tillika 
rösträknare. Verksamhetsberättelsen och ekonomin gicks 
igenom och stämman beslutade att överföra årets positiva 
resultat till bryggfonden. Stämman valde Axel Östlund till 
ny ordförande samt övrig styrelse, revisorer och 
valberedning. 

Då medlemsavgiften varit densamma de senaste 19 åren 
diskuterades om det var dags att höja densamma. Slutligen 
fastställdes medlemsavgiften till 250 kr för vuxna och 50 kr 
för juniorer/husdjur. I övrigt diskuterades bland annat 
underhåll av spång på Harö. 

HHIFs ständiga revisor Åsa Ekman och ständige 
valberedningsman Göran Östlund meddelade att de efter 
kommande verksamhetsår 2024-2025 avser att 
”pensionera” sig så att nya krafter bland HHIFs medlemmar 
kan få möjlighet att träda fram.

Årsmötet avslutades med att nyvalda ordföranden Axel 
Östlund tog över ordet och tackade avgående ordförande 
Pär Dehlin för fantastiska insatser som ordförande samt att 
styrelsen gläds åt att Pär fortsatt är kvar ytterligare ett år 
som ledamot.

Stort TACK till alla medlemmar som bidrog till ett mycket 
lyckat 76:e årsmöte! Ett speciellt TACK till revisorerna och 
valberedningen för deras arbetsinsatser och stora 
engagemang inom HHIF under verksamhetsåret som varit.
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Styrelsen via Lena Svensson Peterson

Uppdukat fika vid årsmötet 

Foto: Helene Zetterberg

Mingel utanför skolan

Foto: Helene Zetterberg


